
Obecné zastupiteľstvo obce Lúčky 
 

 

 

Z á p i s n i c a  

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lúčky, konaného dňa 28.01.2016 

na Obecnom úrade v Lúčkach 

___________________________________________________________________________ 

 

 

 

Prítomní: 

- 7 poslancov Obecného zastupiteľstva  obce Lúčky (ďalej len: „OZ“) podľa prezenčnej 

listiny 

- starosta obce Lúčky Branislav Hrbček 

- hlavná kontrolórka Mgr. Marta Bočeková 

- zapisovateľka Mgr. Beáta Salvová 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa OZ 

3. Voľba navrhovateľov uznesení 

4. Voľba overovateľov zápisnice 

5. Kontrola plnenia uznesení 

6. Informácia HK o kontrolnej činnosti 

7. Schválenie plánu zasadnutí OZ na rok 2016 

8. Schválenie VZN o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov rozpočtu Obce Lúčky 

9. Schválenie VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej               

dochádzky 

10. Schválenie dodatku č. 3 k VZN o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku žiaka 

základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy a dieťa 

školského zariadenia 

11. Prejednanie nájmu resp. odpredaja pozemku parc. č. 2839/11 a 1212/1 Spoločenstvu 

vlastníkov bytov 16 b.j. Lúčky 574 

12. Schválenie odpredaja pozemku Ing. Klinkovej 

13. Aktuálne otázky, rôzne, diskusie 

14. Záver 

 

K bodu 1 programu OZ 

Otvorenie 
Zasadnutie OZ otvoril o 18

10 
hod. privítaním všetkých prítomných starosta obce. Zasadnutia 

sa zúčastnilo na začiatku 6 poslancov. OZ bolo uznášania schopné. Starosta oboznámil 

prítomných s programom zasadnutia OZ  a vyzval poslancov na schválenie, doplnenie alebo 

zmenu programu OZ.  

Hlavná kontrolórka navrhla medzi bod 6 a 7 vložiť ďalší bod programu: Správa HK 

o kontrolnej činnosti za rok 2015 (bod 7). Body 8 až 12 sa prečíslujú na body 9 až 13. 



 

P. poslanec Mojš navrhol vložiť medzi body 12 a 13 bod: Informácie zo zasadnutí komisií 

(bod 14). Body 13 a 14 sa prečíslujú na 15 a 16. 

Starosta obce sa ospravedlnil, že pri zostavovaní programu na dnešné OZ nebol do programu 

OZ v bode 12 zahrnutý (po doplnení bod 13) odpredaj pozemku p. Fliegovi a manželke, ktorý 

bude predmetom jednania na dnešnom zasadnutí OZ. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č. 1/2016.  
Hlasovanie: 6/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

                                                                                        Bc. Zuzana Slimáková 

 

K bodu 2 programu OZ 

Určenie zapisovateľa OZ 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená zamestnankyňa obce Mgr. Beáta Salvová. 

 

K bodu 3 programu OZ 

Voľba navrhovateľov uznesení 

Určenie členov návrhovej  komisie. Za členov návrhovej komisie boli starostom obce 

navrhnutí: Ing. Eva Mišíková, Mgr. Iveta Kosturíková a Ing. Miroslava Garajová.  

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6                            PROTI: 0                          ZDRŽALI: 0 

 

Starosta obce informoval poslancov o tom, že dnešného zasadnutia OZ sa nezúčastní Ing. 

Miroslav Pecho s p. Ondrej Nika, ktorí sa ospravedlnili. Poslankyňa Bc. Zuzana Slimáková sa 

pre pracovné povinnosti dostaví neskôr. 

 

K bodu 4 programu OZ 

Voľba overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice boli starostom obce navrhnutí: Ing. Peter Fula a p. Martin Zachar. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6                            PROTI: 0                            ZDRŽALI: 0 

 

K bodu 5 programu OZ 

Kontrola plnenia uznesení 

Počas kontroly plnenia prijatých uznesení sa na zasadnutie OZ dostavila poslankyňa Bc. 

Zuzana Slimáková. Plnenie prijatých uznesení je prílohou č. 1 tejto zápisnice.  

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.2/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

 

K bodu 6 programu OZ 

Informácia HK o kontrolnej činnosti 

Kontrolórka p. Bočeková informovala prítomných poslancov o kontrolnej činnosti. Poslanci 

nemali ku kontrolnej činnosti žiadne pripomienky. Správa o kontrolnej činnosti je prílohou č. 

2 tejto zápisnice. 

 



Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.3/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

 

K bodu 7 programu OZ 

Správa HK o kontrolnej činnosti za rok 2015 

Kontrolórka p. Bočeková predniesla správu o kontrolnej činnosti za rok 2015. Správa bola 

poslancami OZ jednohlasne schválená a je prílohou č. 3 tejto zápisnice. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.4 /2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

 

K bodu 8 programu OZ 

Schválenie plánu zasadnutí OZ na rok 2016 

Poslanci obdržali návrh plánu zasadnutí OZ na rok 2016  ešte pred zasadnutím OZ. Starosta 

obce skonštatoval, že minulý rok OZ zasadalo 11 krát. Na návrh zasadnutí sa treba pozerať 

len ako na informatívny, predbežný. Starosta obce dal hlasovať o návrhu plánu zasadnutia 

OZ. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7                            PROTI: 0                          ZDRŽALI: 0 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.5 /2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

 

K bodu 9 programu OZ 

Schválenie VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu obce 

Starosta vyzval poslancov k pripomienkovaniu daného VZN. S návrhom zmien sa prihlásil 

poslanec p. Fula. V roku 2015 bol prijatý nový zákon o športe č. 440/2015 z ktorého pre 

futbalové kluby a organizácie vyplýva množstvo povinností ako napr. uvádzanie IBAN-u 

účtu, vypracovanie súťažného poriadku apod.. Zákon taktiež zaviedol nové pojmy ako  

delegát, manažér, inštruktor atď.. Na základe uvedeného zákona p. poslanec navrhol v danom 

VZN urobiť niekoľko zmien, ktoré každému poslancovi na zasadnutí OZ v písomnej forme 

predložil. Po predložení písomného návrhu zmien sa do diskusie prihlásil p. poslanec Mojš, 

ktorý upozornil p. poslanca Fulu na chybné číslovanie článku. P. poslanec Fula upozornenie 

akceptoval, pričom vysvetlil, že chyba sa stala nedopatrením, takže úpravy sa nebudú týkať 

článku 2 ale článku 4.  

Navrhované úpravy:  

 
Návrh zmien VZN č.2/2016 

 
V článku 4 časť "Podmienky poskytnutia dotácií“  navrhujem doplniť 
=> v bode 8a) úhradu nákladov na dopravu, výstroj, vybavenie, vecné ceny, pohonné 
hmoty na údržbu športovísk , prenájom a prevádzku priestorov využívaných 
športovou organizáciou. 
 
Pohonné hmoty – kosenie a valcovanie 
Podčiarknuté nižšie - na základe Súťažného poriadku SFZ  Čl. 56 písm a) – w) 

 



V článku 4 časť "Podmienky poskytnutia dotácií“  navrhujem doplniť a zmeniť 
=> v bode 8c)  odmeny pre cvičiteľov, trénerov, rozhodcov, delegátov, manažérov, 
inštruktorov a mzdy pre správcu a hospodára športovej organizácie, v súlade... 
 
Inštruktor - Na základe ZoŠ č. 440/2015 platného od 1.1.2016  §9 odsek 1) 
Manažér - na základe Súťažného poriadku platného od 1.7.2015 Čl. 40 písm e) 
Delegát - na základe Súťažného poriadku platného od 1.7.2015   Čl. 76 bod 1) 

 
V článku 8 časť „Zúčtovanie poskytnutých dotácií“    navrhujem zmeniť termín 
=> v bode 1) ... "najneskôr však do 15.12. kalendárneho roka"  
zmeniť          ... "najneskôr však do 31.12. kalendárneho roka" 
 
Na základe ZoŠ č. 440/2015 má športová organizácia podľa §9 bod 3) ŠO má 
účtovné obdobie kalendárny rok a spravidla odvody ŠK odvádza až k 16. v mesiaci. 

 
V článku 8 časť „Zúčtovanie poskytnutých dotácií“  navrhujem doplniť 
=> v bode 3)  Od 1.2.2016 sa uvádza IBAN namiesto čísla účtu.   

 
Po schválení v prílohách zmeniť VZN na 2/2016 a doplniť IBAN. 

 
 

Po navrhovaných úpravách sa do diskusie opäť prihlásil p. poslanec Mojš. Pripomienkoval 

dve navrhované položky – úhradu nákladov na dopravu a úhradu nákladov na pohonné 

hmoty. P. poslanec Fula – náklady na dopravu pokrývajú náklady cestovného a náklady na 

pohonné hmoty na úpravu ihriska. P. poslanec navrhol špecifikovať úhradu nákladov na 

pohonné hmoty podrobnejšie a to ako úhradu nákladov na pohonné hmoty a na údržbu 

športovísk. 

Starosta obce vyzval poslancov k ďalšiemu pripomienkovaniu predloženého návrhu p. 

poslanca Fulu. Poslanci nemali ďalšie pripomienky ani návrhy. Prebehlo hlasovanie o danom 

návrhu. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7                            PROTI: 0                            ZDRŽALI: 0 

 

Starosta obce  vyzval poslancov k ďalšiemu pripomienkovaniu predloženého návrhu VZN. 

K pripomienkovaniu sa prihlásil p. poslanec Mojš. Navrhuje vypustiť z článku 6 bod 3, 

nakoľko je uvedený duplicitne. Podávanie žiadostí je riešené v čl. 4 bod 4 návrhu VZN 

o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov rozpočtu obce Lúčky. Prebehlo 

hlasovanie o pozmeňujúcom návrhu. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7                            PROTI: 0                            ZDRŽALI: 0 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.6/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

 

K bodu 10 programu OZ 

Schválenie VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky 

Starosta obce – VZN bolo vypracované v súlade so zákonom, tak aby bolo prijaté v takomto 

znení. VZN nebolo pripomienkované. 



  

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.7/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

 

K bodu 11 programu OZ 

Schválenie dodatku č. 3 k VZN o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku žiaka 

základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy a dieťa 

školského zariadenia 

K návrhu podal vysvetlenie starosta obce. Výška dotácie sa u detí v materskej škole meniť 

nesmie. Naproti tomu výška dotácie na krúžkovú činnosť sa meniť dá, avšak predseda 

finančnej komisie p. poslanec Pecho a starosta obce po konzultácií s účtovníčkou a možnosti 

s financovaním krúžkovej činnosti, navrhujú túto dotáciu neznižovať, nakoľko krúžky 

fungujú a deti sú v nich aktívne. Financie slúžia na rozvoj kreativity a rozvoj športových 

aktivít u našich detí, ktorých je v dnešnej dobe veľmi málo.  Starosta poznamenal, že 

napríklad Jednota dôchodcov v Lúčkach zabezpečuje dva krúžky a to turistický krúžok 

a krúžok šikovných rúk. Starosta obce – kto je za to aby VZN bolo prijaté v takomto znení? 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7                         PROTI: 0                          ZDRŽALI: 0 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.8/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

 

K bodu 12 programu OZ 

Prejednanie nájmu resp. odpredaja pozemku par. č. 2839/11 a 1212/1 Spoločenstvu 

vlastníkov bytov 16 b.j. Lúčky 574 

O vyjadrenie k tomuto bodu požiadal starosta obce p. poslanca Mojša, ako predsedu komisie 

pre rozvoj a ekológiu obce. 

P. poslanec Mojš – komisia sa na svojom zasadnutí dňa 27.1.2016 zaoberala danou žiadosťou. 

V žiadosti je uvedené, že daný pozemok bol a je v súčasnosti využívaní na umiestnenie 

smetných nádob na komunálny odpad pre vlastníkov bytov, ako aj na parkovanie osobných 

áut a na rovnaký účel by bol využívaný aj naďalej. Komisia na svojom zasadnutí zvažovala 

všetky okolnosti a nesúhlasí s odpredajom uvedených pozemkov a tiež neodporúča OZ 

a vedeniu obce uzatvoriť zmluvu o nájme týchto pozemkov, nakoľko súčasný a budúci stav 

prenájom pozemkov nezmení, naopak môže dôjsť k obmedzeniu prístupu k susedným 

parcelám.  

Starosta obce – domnieva sa, že táto žiadosť vyšla i z tej skutočnosti, že p. Kesselová, ktorej 

OZ schválilo prenájom pozemku v blízkosti 16 b.j., blízko prístupovej komunikácie, 

uskladnila kamene nazbierané z prenajatého pozemku blízko prístupovej komunikácie, čím 

zabránila parkovaniu niektorým majiteľom 16 b.j.. Pani Kesselovej bude daný pozemok 

presne vytýčený, čím sa predíde uvedeným problémom. Starosta vyzval poslancov 

k hlasovaniu za nájom týchto pozemkov Spoločenstvu vlastníkov16 b.j.. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 0                            PROTI: 6                            ZDRŽALI: 1 (Ing. Eva Mišíková) 

 

Starosta vyzval k hlasovaniu za odpredaj týchto pozemkov Spoločenstvu vlastníkov 16 b.j.. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 0                            PROTI: 7                           ZDRŽALI: 0 

 



 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.9/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

 

K bodu 13 programu OZ 

Schválenie odpredaja pozemku p. Klinkovej a odpredaj pozemku p. Mariánovi Fliegovi 

a manž. Márii Fliegovej 

O stanovisko k odpredaju daných pozemkov požiadal starosta obce p. poslanca Mojša – 

predsedu pre rozvoj a ekológiu obce. 

Odpredaj pozemku Ing. Zdenke Klinkovej 

P. poslanec Mojš – komisia na svojom zasadnutí túto žiadosť prerokovala a nakoľko bol 

odpredaj týchto pozemkov schválený uznesením č. 15/2015 zo dňa 12.06.2015 a medzičasom 

došlo k zmene vlastníka priľahlej nehnuteľnosti, odporúčame uznesenie č. 15/2015 zrušiť. Na 

základe žiadosti terajšej vlastníčky priľahlej nehnuteľnosti Ing. Zdenky Klinkovej komisia 

odporúča OZ uvedené parcele o výmere 13 m2 odpredať. Uskutočnilo sa hlasovanie za 

odpredaj pozemku. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7                            PROTI: 0                            ZDRŽALI: 0 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.10/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

 

Odpredaj pozemku p. Mariánovi Fliegovi a manž. Márii Fliegovej 

P. poslanec Mojš – uznesením č. 14/2015 zo dňa 12.6.2015 bol predbežne schválený odpredaj 

časti pozemku registra C-KN č. 1069 s podmienkou predloženia GP, kde bude parcela 

zameraná len za pozemkom vo vlastníctve kupujúcich Mariána Fliegu a manž. Márie 

Fliegovej. Na základe uvedeného komisia doporučuje schváliť doplnok uzneseniu č. 14/2015 

o bod 2, nakoľko bol geometrický plán žiadateľmi doložený a podmienka odpredaja pozemku 

len za pozemkom p. Fliegu a manželky bola splnená.  

Uskutočnilo sa hlasovanie poslancov. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7                            PROTI: 0                          ZDRŽALI: 0 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.11/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

 

K bodu 14 programu OZ 

Informácie o zasadnutí komisií 

P. poslankyňa Garajová 

- posledné zasadnutie komisie sa uskutočnilo dňa 7.1.2015 a nieslo sa v duchu príprav prvého 

ročníka Obecného plesu, 

- napísaný článok o uvedenom plese bol zverejnený v týždenníku Ružomberský hlas, 

- poslankyňa p. Garajová poďakovala za tombolu starostovi obce a všetkým, ktorí sa 

zaangažovali do príprav plesu. 

 

P. poslanec Mojš 

- zasadnutie komisie sa uskutočnilo 27.1.2016, 



- na svojom zasadnutí komisia schválila plán zasadnutí komisie pre rok 2016, 

- prerokovala podnety občanov, 

- komisia prišla s iniciatívnymi návrhmi, ktoré boli zapracované do schváleného  rozpočtu – 

členovia konštatovali, že je schválený geologický prieskum na rok 2016 v takej  výške ako 

vyčíslila geologická firma, 

- členovia komisie sa bavili o výzvach a grantoch. P. poslanec Mojš preveroval výzvy podané 

našou obcou na MF SR a skonštatoval, že obci sa nepodarilo cez podané výzvy získať žiadne 

finančné prostriedky. Odporúča aj naďalej výzvy predkladať, nakoľko okrem týchto zdrojov 

obec nemá možnosť získať iné finančné prostriedky. 

Komisia sa taktiež zaoberala: 

- čistením potokov v obci, 

- pamätáme si, že snahy v tejto oblasti boli, avšak povedané obrazne, vlastník tokov 

v našej obci „nemá záujem prioritne riešiť tento problém“, 

- p. poslanec Mojš sa bude snažiť pomôcť zo svojej pozície - pomoc finančná 

prostredníctvom aktivačných nástrojov ÚPSVaR. 

Na komisii sa taktiež hovorilo: 

- o vysprávke komunikácie pri vstupe do obce, 

- o vysprávkach po výmene plynového potrubia,  

- spolu so starostom obce sa zúčasnil p. poslanec Mojš rokovania s riaditeľom správy 

ciest a komunikácií, 

- sú tu nejaké náznaky ohľadom opravy cesty na Osádku – ½ vysprávka Lúčky, ½ 

vysprávka Osádka – bol prisľúbený 1 mil. EUR, na ďalší deň len 350 tis. EUR. Avšak 

aj s takýmto finančným prostriedkami by sa dalo niečo urobiť – asfaltový koberec  

o hrúbke 4 cm na komunikáciu do Osádky, 

- taktiež bolo prisľúbené obmedzenie pre nákladné autá do 3,5 tony a taktiež ďalšie 

vysprávky komunikácie v obci. Nejedná sa o veľké vysprávky, keďže zdroje na 

vysprávky sú malé, 

- je možné že, vysprávku ciest zabezpečí aj firma Váhostav, ktorá je hlavným 

účastníkom realizácie diaľnice prechádzajúcej cez Liskovú. 

P. poslanec Mojš sa bude spolu so starostom snažiť aby sa v tejto veci niečo urobiť. 

Komisia prediskutovala vybudovanie infocentra, na ktoré sa z prostriedkov OOCR vyčlenilo 

10000 € - pôjde o postupné budovanie tohto zariadenia v obci. 

 

Starosta obce 

- informoval prítomných o tom, že jednal s p. Bartkovou (OOCR) ohľadom vybudovania 

infocentra pri budove OcÚ. Starosta zisťoval cenu chatky na tento účel - cena za chatku na 

infocentrum by bola približne 4.500 €. 

- rodinný dom p. Ševcovej nie je vhodný na vybudovanie infocentra, nakoľko sa v jeho 

blízkosti nenachádza parkovisko, 

- ohľadom geologického prieskumu pre novo navrhovaný stavebný obvod ... - starosta dostal 

štyri ponuky. Najdrahšou z nich bola ponuka z Bratislavy vo výške 16.000 €. Pri orientačnom 

geologickom prieskume, sa cena pohybuje okolo 3.300 €, pri podrobnom geologickom 

prieskume okolo 9.500 €. OZ bol schválený podrobný geologický prieskum.  

 

P. poslanec Fula 

- na koľko sa p. poslanec Nika dnešného zasadnutia OZ nezúčastnil (ospravedlnený) 

informácie o športovo-školskej komisii podal poslanec p. Fula, 

- na zasadnutí komisie bol schválený plán zasadnutí športovo-školskej komisie, 

- predseda komisie p. Nika navrhol akcie, ktoré by sa mali uskutočniť počas roka (viď 

zasadnutie športovo-školskej komisie dňa 25.1.2016). V tejto súvislosti p. poslanec Fula 



podotkol, že v rámci ŠK Lúčky nastali problémy s kandidátkou na predsedu výboru ŠK 

Lúčky. Ďalšie zasadnutie výboru sa uskutoční dňa 14.2.2016. Na základe podnetu predsedu 

športovo-školskej komisie poslanci hlasovali o odvolaní (Mgr. Homolová, P. Turčok, M. 

Pšenková) a schválení nových (N. Beháň, M. Senko, P. Tvrdoň) členov do tejto komisie. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.12/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

 

V tejto súvislosti p. poslankyňa Garajová navrhla hlasovať o odvolaní (O. Nika, R. Buzák) a 

schválení nových (A. Melko, R. Pašovič) členov do kultúrnej komisie. Poslanci hlasovali o 

danom návrhu. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.13/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

 

Poslanci OZ vzali na vedomie všetky informácie týkajúce sa zasadnutí komisií. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.14/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

 

K bodu 15 programu OZ  

Aktuálne otázky, rôzne, diskusia 

 

Starosta obce 

- informoval poslancov OZ o úprave rozpočtu obce a ZŠ a to podľa skutočnosti ku dňu 

31.12.2015. Poslanci hlasovali o úprave rozpočtu obce. 

 

Uskutočnilo sa hlasovanie o návrhu uznesenia v znení v akom bolo uvedené v podkladoch. 

Bolo prijaté uznesenie č.14/2016.  
Hlasovanie: 7/za/ - 0/zdržal sa/ - 0/proti/ Neprítomní: Ing. Miroslav Pecho, p. Nika 

 

- starosta pokračoval informáciou, že obec podala na Urbariát PS Lúčky žiadosť o nájom 

"Markušky", nakoľko  je potrebné v týchto priestoroch (aj budovách) robiť úpravy. Budovy 

sú čierne stavby, treba to dotiahnuť tak, aby boli zlegalizované a následne sa na nich dali 

robiť rekonštrukčné práce. 

- pri vstupe do doliny bola zdemolované kaplnka - starosta už jedná s komunálnou 

poisťovňou o úhrade nákladov za spôsobenú škodu. Po rozhovore s Vdp. Peterom 

Kvasňákom  a pripomienkach občanov, kaplnka by mala byť premiestnená ku ceste v 

priestoroch Suchej.  

- na obecný úrad prišiel anonym na učiteľky a pracovníčku MŠ. Uvedeným zamestnancom 

MŠ bolo nariadené podať na obec písomné vyjadrenie k danej sťažnosti. Starosta obce zvolal 

stretnutie rodičov, na stretnutí sa zúčastnilo cca 30 rodičov . K anonymu sa nevyjadril žiadny 

z rodičov a nemá o anonyme žiadne informácie. Následne sa s rodičmi prekonzultovali iné 

záležitosti týkajúce sa MŠ.  

- na obec prišla ponuka na knihu "Liptov". Cena za spropagovanie obce v knihe je okolo 300 

€ . Je to propagácia obcí pomocou leteckých snímok. Poslankyňa s. Slimáková - nedávala by 

financie do danej knihy, radšej by finančné prostriedky využila na vyhotovenie reklamných 



predmetov na spropagovanie našej obce. Starosta - počká na najbližší ZMOS a na stanovisko 

ostatných starostov. 

- starosta prečítal list z Únie nevidiacich a slabozrakých, pobočka Ružomberok. Na daný list 

reagoval p. poslanec Mojš - domnieva sa, že takýchto organizácií je veľa a je to všeobecný 

list. Starosta podal návrh, že zistí koľko občanov z našej obce je v danej organizácii a na 

jedného občana by obec prispela 50 € s čím poslanci jednohlasne súhlasili. 

- na obec prišla taktiež žiadosť od p. Petra Janduru L-348 o úľavu na daň z nehnuteľností. 

Starosta upozornil na zákon a VZN o daniach. Nemáme možnosť takúto úľavu schváliť. 

Navrhol v takýchto prípadoch občanom umožniť splátky prostredníctvom splátkového 

kalendára.   

P. poslanec Mojš skonštatoval, že VZN platí pre všetkých občanov. A súhlasil s navrhnutím 

splátkového kalendára a v tomto zmysle zaslať odpoveď žiadateľovi. 

 

Poslanci 

P. poslanec Mojš 

- komisia sa na svojom zasadnutí dňa 26.8.2015 zaoberala zámenou pozemkov pod ihriskom 

za prístupovú cestu v lokalite Skálie, ktorú navrhol p. Komora. Existuje záznam, kde p. 

Komora ponúkal prenájom ihriska na 90 rokov za1 €. Komisia navrhla vypracovať nájomnú 

zmluvu na pozemok, ktorý sa využíva ako futbalové ihrisko v zmysle zápisu z rokovania OZ 

zo dňa 10.05.2012, ktorého sa zúčastnil aj Ing. JUDr. Komora ponúkol prenájom ihriska za 

vyššie uvedenú cenu a na daný počet rokov. P. poslanec Mojš chcel vedieť, či je existuje táto 

nájomná zmluva, v akom stave rozpracovanosti je, keďže OZ neschválilo zámenu pozemkov. 

Starosta reagoval nasledovne: 

- starosta obce je v jednaní s p. Komorom, ktorý navrhuje zmluvu na 5 rokov a za 1 rok nájmu 

100 €. Na obci je pripravená zmluva so zmenou a to s nájmom na 50 rokov a za 1 rok nájmu 1 

€. Avšak starostovi sa nepodarilo už 2x s p. Komorom stretnúť, hoci sa snažil o stretnutie s 

ním. P. Komora tlačí starostu k výmene pozemkov (prístupová komunikácia na Skálie- za 

Šiare - futb. ihrisko s budovou) 

Starosta bude súhlasiť len v tom prípade, ak p. Komora odkúpi pozemky od všetkých 

majiteľov v lokalite Skálie. 

- zároveň informoval poslancov, že skupine MAS Dolný Liptov dal vypracovať projekt na 

zmenu interiéru v budove OcÚ. P. Mojš odporučil starostovi, že do projektu nezačleňovať len 

interiér, ale začleniť do toho kultúru (sála OcÚ). 

 

P. poslanec Fula 

- ŠK bol začlenený do 2% dane. Postup a údaje si môžu záujemcovia nájsť na stránke OcÚ 

Lúčky. 

- zároveň chcel vedieť, či mali deti ZŠ nárok na stravovanie v školskej jedálni počas štrajku  

učiteľov. Reagoval p. poslanec Mojš –  na stránke školy bolo vypísané, že  dňa 26. 

a 27.2.2016 sa učitelia zapájajú do štrajku a následne že žiaci majú riaditeľské voľno. 

Kuchyňa fungovala a podľa jeho názoru žiaci mali nárok stravovať sa v nej počas zapojenia 

sa učiteľov do štrajku.  

 

Občania 

P. Helena Horvátová, L-272 

- ulica 1. mája je veľmi frekventovanou komunikáciou. Bolo by potrebné vytvoriť nad 

jestvujúcim potokom chodník. Starosta obce - vlastníkom daného potoka je Povodie Váhu a z 

tohto hľadiska je problém vybudovať nad potokom chodník. 

P. Vladimír Pecho, L-659 



- poukázal na potrebu natrieť mantinely okolo klziska. Starosta - mantinely boli v roku 2014 

natreté a dodávateľ p. Klocháň dával záruku, že tento náter vydrží 10 rokov. Avšak, ako je 

vidieť, mantinely sú ošúchané - prisľúbil kúpiť farbu a mantinely natrieť. P. Pecho - bolo by 

dobré gumu okolo mantinelov natrieť na bielo, nakoľko sa okolo nej roztápa ľad. Čierna 

guma priťahuje slnečné lúče a ľad sa topí. 

- poukázal na to, že do budovy pri klzisku sa chodí dovnútra v korčuliach. Starosta vysvetlil, 

že guma je určená aj na prechod s korčuľami. Zároveň poznamenal, že pred budovou sa bude 

prerábať dlažba. 

- na novej ulici Láncová-Španie boli vykopané dve jamy (zisťovanie el. vedenia). Do 

dnešného dňa nie sú zahádzané, čím je ohrozená bezpečnosť občanov na tejto ulici. 

- pri odhŕňaní snehu na novej ulici Láncová-Španie pracovník DP neodhŕňa sneh na 

prístupovej komunikácii k domom p. Pechu, Patryláka a Pavelku. Starosta – zamestnanci boli 

na to upozornení. 

- navrhol pri úprave komunikácie cez Lúčanskú dolinu osloviť Urbariát PS Lúčky a Štátne 

lesy, ktorí najviac túto komunikáciu využívajú. Starosta obce – toto je nereálne. Jednanie by  

musela zabezpečovať správa cies na VÚC, nakoľko táto cesta spadá do ich kompetencie. 

P. Marta Bočeková, L-3 

- po vysprávke plynu pre jej rodinnom dome sú neustále problémy s dažďovou vodou, zlé 

vyspádovanie. Skonštatovala, že vysprávka je urobená zle. 

P.Viera Pirošová, L-119 

- navrhla v hornom cintoríne, v jeho hornej časti zriadiť urnový háj, nakoľko je v tejto časti 

zlý prístup s truhlou zosnulých, 

- poslanec p. Mojš – urnový háj musí spĺňať určité náležitosti, 

- starosta obce – urnový háj bol v minulých rokoch plánovaný pod skalou pri cintoríne. No od 

tohto sa upustilo, nakoľko sa tam zrealizoval vrt pre kúpele. Bolo by to možné v hornom 

cintoríne pri plote. Do zeme je vybudovanie urnového hája nereálne, nakoľko je to skala. 

Museli by sa vybudovať schránky na urny.  

 

K bodu 16 programu OZ 

Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým za účasť na zasadnutí OZ. 

 

 

Zapísala: Mgr. Beáta Salvová 

 

    

Overovatelia:  Ing. Peter Fula 

   

p. Martin Zachar 

 

Starosta obce: Branislav Hrbček 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie z prvého zasadnutia Obecného zastupiteľstva v 

Lúčkach konaného dňa 28.1.2016 
 

Uznesenie č.01/2016 k programu 1. zasadnutia obecného zastupiteľstva v Lúčkach  

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Schvaľuje 

1. Doplnený program 1. zasadnutia OZ nasledovne:  

 vkladá sa nový bod programu 7. Správa HK o kontrolnej činnosti za rok 

2015 

 body 8 až 12 sa prečíslujú na body 9 až 13 

 vkladá sa nový bod 14. Informácie zo zasadnutí komisií 

 body 13 a 14 sa prečíslujú na 15 a 16. 

 

Branislav  Hrbček 

   starosta obce 

 

Uznesenie č.02/2016 ku kontrole plnenia uznesení 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Berie na vedomie 

1.  Plnenie uznesení 

 

Branislav  Hrbček 

   starosta obce 

 

Uznesenie č.03/2016 k informácii HK o kontrolnej činnosti 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Berie na vedomie 

1. informácie HK o kontrolnej činnosti 

 

 

Branislav  Hrbček 

   starosta obce 

 

 

 

 

Uznesenie č.04/2016 k správe HK o kontrolnej činnosti za rok 2015 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Berie na vedomie 

1. Správu HK o kontrolnej činnosti za rok 2015 

 



 

Branislav  Hrbček 

                starosta obce 

 

  

Uznesenie č.05/2016 k schválenie plánu zasadnutí OZ na rok 2016 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

II. Schvaľuje 

1.  plán zasadnutí OZ na rok 2016.  

 

Branislav  Hrbček 

   starosta obce 

 

 

Uznesenie č.06/2016 k schváleniu VZN o podmienkach poskytovania dotáciách 

z prostriedkov rozpočtu Obce Lúčky. 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Schvaľuje 

1. VZN č. 2/2016 o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov rozpočtu 

Obce Lúčky so zapracovanými pozmeňujúcimi návrhmi  

 

 

Branislav  Hrbček 

   starosta obce 

  

Uznesenie č.07/2016 k  schváleniu VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie 

povinnej Školskej dochádzky. 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I.       Ruší  

1. Všeobecne záväzné nariadenie č. 2/2009 o určení miesta a času zápisu dieťaťa                       

na plnenie povinnej školskej dochádzky    

        

 

 

 

 

II.       Schvaľuje  

    1.VZN č. 1/2016 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej 

školskej   dochádzky 

 

 

Branislav  Hrbček 

   starosta obce 

 



 

Uznesenie č.08/2016 k schváleniu dodatku č.3 k VZN o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa 

materskej školy a dieťa školského zariadenia 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Schvaľuje 

1. Dodatok č. 3 k VZN o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka 

základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej školy 

a dieťa školského zariadenia 

 

Branislav  Hrbček 

               starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 09/2016 k nájmu resp. odpredaj pozemku parc. č. 2839/11 a 1212/1 

Spoločenstvu vlastníkov bytov 16 b. j. Lúčky 574 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

 

I. Neschvaľuje 

1. odpredaj pozemku parc.č. 2839/11 a 1212/1, Spoločenstvu vlastníkov 

bytov16 b.j. Lúčky 574 

 

II.     Neschvaľuje 

         1.   nájom pozemku parc.č. 2839/11 a 1212/1 Spoločenstvu vlastníkov bytov   16 b.       

               j. Lúčky 574 

 

 

Branislav  Hrbček 

   starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 10/2016 k schváleniu odpredaja pozemku Ing.  Zdenke Klinkovej 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

 

   I.       Ruší 

1.  uznesenie č. 15/2015 zo dňa 12.06.2015 o odpredaji  pozemku p. Helene 

Trnovskej.  

 

 

II.        Schvaľuje 

 

1. Predaj  pozemku v súlade s § 9 a ods. 8 b) zákona č. 138/1991 Zb.,  parcela C KN 

č. 1192/3 o výmere 9,00 m2 a parcela  C KN č. 1193/9 o výmere 4,00 m2, druh 

pozemku ostatné plochy, ktoré boli  zamerané  GP  č. 41738969-6/2015,  z parcele 

registra E č. 798/2  o výmere 560 m2, druh pozemku ostatné plochy, vedenej na LV 

č. 1915 , ktorej vlastníkom je obec Lúčky,  v prospech  Ing. Zdenky Klinkovej, rod. 



Urbanovej, nar.  04.02.1963, trvale bytom Liptovská Teplá 174,  do jej vlastníctva, 

v cene  5,- €/m2. 

 

     Dôvod predaja  je, že žiadateľka má záujem sceliť  časť pozemku k priľahlej 

nehnuteľnosti a stavbe, ktorá je  v jej vlastníctve a pozemky nie sú použiteľné pre 

iného užívateľa.   

   

 

Branislav  Hrbček 

   starosta obce 

                             

Uznesenie č. 11/2016  k odpredaja pozemku p.  Marianovi Fliegovi a manželke Márie 

Fliegovej sa dopĺňa nasledovne: 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach  

I.         Schvaľuje doplnok k Uzneseniu č. 14/2015 k schváleniu odpredaja pozemku p.      

Marianovi Fliegovi a manželke Márie Fliegovej sa dopĺňa nasledovne: 

2.    Predaj  pozemku,  kultúra záhrada o výmere 63 m
2
,  zameraný  Geometrickým    

plánom č. 40400581-064/2015,  zo dňa 11.08.2015,  ktorý je zapísaný v katastri 

nehnuteľností. 

Predmetom predaja je,  parcela C - KN č. 1069/2, kultúra záhrada, o výmere 

63 m
2
.
  
 

 

 

Branislav  Hrbček 

   starosta obce 

 

Uznesenie č. 12/2016 odvolaní a schválení členov do športovo- školskej  komisie na 

základe podnetu predsedu športovo- školskej  komisie 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

 

   I.       Odvoláva členov 

            1. Mgr. Ľubicu Homolovú, Petra Turčoka, Máriu Pšenkovú 

 

II.        Schvaľuje členov 

1. Norberta Beháňa, Mariána Senka, Petra Tvrdoňa 

 

 

Branislav  Hrbček 

   starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 13/2016 odvolaní a schválení členov do kultúrnej komisie na základe 

podnetu predsedu kultúrnej komisie 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

   I.       Odvoláva členov 

            1. Róberta Buzáka, Ondreja Niku 

 



II.        Schvaľuje členov 

1. Radoslava Pašoviča, Adriána Melku 

 

 

Branislav  Hrbček 

   starosta obce 

 

Uznesenie č.14/2016 k informáciám zo zasadnutí komisií 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Berie na vedomie 

1. informácie zo zasadnutí jednotlivých komisií 

 

 

Uznesenie č.15/2016 k úprave štátneho rozpočtu Základnej školy Lúčky k 31.12.2015 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Berie na vedomie 

1. Úpravu štátneho rozpočtu ZŠ Lúčky k 31.12.2015 

 

 

 

Branislav  Hrbček 

   starosta obce 

 

Uznesenie č.16/2016 k vnútornej smernici o pokladniciach vedených na obecnom úrade 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčkach 

I. Odporúča 

1.  Obecnému úradu aktualizovať vnútornú smernicu o pokladniciach vedených 

OcÚ 

 

 

         Branislav Hrbček 

                                                                                                             starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



         Príloha č. 1 

Kontrola plnenia uznesenia 
 

                   

MATERIÁL NA 1. ZASADANIE OZ, KTORÉ SA BUDE KONAŤ  28.1.2016 

Predkladateľ a spracovateľ: Marta Bočeková, hlavná kontrolórka obce  

 
Dôvodová správa: V zmysle § 18 zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov predkladám OZ v Lúčkach materiál na 1. zasadanie, ktoré sa bude 

konať dňa 28.1.2016: Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva v Lúčkach 

konaného 28.12.2015 

 

Porad. 

číslo 
Obsah Termín splnenia Zodpovedný Stav 

56/2015 Schválenie programu OZ.  28. 12. 2015 poslanci splnené 

57/2015 OZ berie na vedomie kontrolu plnenia 

uznesení 
28. 12. 2015 poslanci splnené 

58/I/ 

2015 
Schválenie Rozpočtu na rok 2016 tak ako bol 

predložený s podmienkou, že príspevok do 

OOCR vo výške 10.000,- € bude v roku 2016 

použitý na účely propagácie obce 

a postupné budovanie informačného centra 

v obci Lúčky. 

28. 12. 2015 poslanci splnené 

58/II/ 

2015 
OZ berie na vedomie rozpočet na rok 2017-

2018 
28. 12. 2015 poslanci splnené 

 

 
Návrh na uznesenie:  Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesení 

OZ 

 

                                                                                                                        Marta Bočeková 

                                                                                                                   hlavná kontrolórka obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



         Príloha č. 2 

Správa o kontrolnej činnosti 

hlavná kontrolórka obce 

                

MATERIÁL NA 7. ZASADANIE OZ, KTORÉ SA BUDE KONAŤ 28.1.2016 

Predkladateľ a spracovateľ: Marta Bočeková, hlavná kontrolórka obce  

 

Dôvodová správa: V zmysle § 18 f ods. (1) písm. d) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov predkladám OZ v Lúčkach materiál na 1.  zasadanie, 

ktoré sa bude konať dňa 28.01.2016: Správa o kontrolnej činnosti. 

 

1. V zmysle schváleného plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2015 bola vykonaná 

„Kontrola inventarizácie pokladničnej hotovosti v zmysle § 29 Zákona č. 431/2002 Z. 

z. o účtovníctve a v znení neskorších zmien a doplnkov. Všetky pokladnice vedené na 

OÚ.“   

 

Na obecnom úrade sú vedené  tieto pokladnice: 

1. Pokladňa obecného úradu 

2. Pokladňa drobné prevádzky 

3. Pokladňa v materskej škole 

V súlade s § 29 ods. 3) zákona o účtovníctve je účtovná jednotka povinná inventarizovať 

peňažné prostriedky v hotovosti ku dňu, ku ktorému sa zostavuje účtovná závierka, t. j. k 31. 

12. daného roka. 

Všetky pokladnice vedené na obecnom úrade k 31.12.2014 vykazovali nulové stavy. To 

znamená že všetka hotovosť bola pred týmto termínom odvedená na bežné účty v bankách.  

V inventarizačných záznamoch bol nulový stav peňažnej hotovosti zaznamenaný.  

Zamestnanci pracujúci s peňažnou hotovosťou majú uzatvorené hmotné 

zodpovednosti. 

Je nutné aktualizovať smernicu o pokladniciach. 

 

2. Od posledného zastupiteľstva prišiel na úrad jeden anonymný podnet na 

MŠ. 

Návrh na uznesenie:  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie  Správu o kontrolnej činnosti.  

 

 

                                                                                                                   Marta Bočeková 

                                                                                                             hlavná kontrolórka obce 



          Príloha č. 3 

1.1 SPRÁVA O KONTROLNEJ ČINNOSTI PODĽA ZÁK. Č. 369/1990 ZB.  
 

 
Hlavná kontrolórka Obce Lúčky 

 

 
V súlade s § 18f ods. e) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov  p r e d k l a d á m Obecnému zastupiteľstvu Obce Lúčky 

 

 

S p r á v u  

o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2015 

 
 

V náväznosti na plnenie úloh hlavného kontrolóra, na rozsah a zameranie kontrolnej 

činnosti - zistenie stavu dodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov, 

hospodárnosť, efektívnosť a účinnosť pri nakladaní s verejnými finančnými prostriedkami a 

majetkom obce a schválenými plánmi  kontrolnej činnosti boli počas hodnoteného obdobia 

vykonané následné finančné kontroly, činnosti a zisťovania.  

 

Obecnému zastupiteľstvu bol predložený plán kontrolnej činnosti na I. štvrťrok roku 

2015, ktorý   uznesením obecného zastupiteľstva č. 6/2014 zo dňa 30.10.2014 OZ zobralo na 

vedomie. Po nástupe novej hlavnej kontrolórky bol OZ predložený a následne  

schválený plán kontrolnej činnosti II. polrok 2015 uznesením Obecného zastupiteľstva č. 

8/2015 zo dňa 16.6.2015. Návrhy plánu kontrolnej činnosti na rok 2015 boli obecnému 

zastupiteľstvu predložené v súlade s § 18 f ods. 1 písm. b) zákona o obecnom zriadení.  

K predloženým návrhom obecné zastupiteľstvo nepredložilo žiadne doplňujúce návrhy ani 

pripomienky, zobralo ich na vedomie tak, ako boli predložené. Pred rokovaním návrhu 

plánu kontrolnej činnosti na obecnom zastupiteľstve bol tento v súlade s  § 18 f ods. 1 písm. 

b) zákona o obecnom zriadení zverejnený na úradnej tabuli obce.  

 

Kontroly boli zamerané predovšetkým na dodržiavanie ustanovení zákonov: 

- č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, 

- č. 152/1998 Z. z. o sťažnostiach v znení neskorších predpisov, 

- č. 311/2001 Z. z. Zákonník práce v znení neskorších predpisov, 

- č. 502/2001 Z. z. o finančnej kontrole, vnútornom audite a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov, 

- č. 283/2002 Z. z. o cestovných náhradách v znení neskorších predpisov, 

- č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v znení neskorších predpisov, 

- č. 552/2003 Z. z. o výkone práce vo verejnom záujme v znení neskorších predpisov, 

- č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy v znení neskorších predpisov, 

- č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších 

pravidlách, 



 

 

 

 

A)  Následné finančné kontroly v zmysle plánu kontrolnej činnosti: 

 

 Kontrola správnosti inkasa a vyúčtovania poplatkov za používanie zariadenia 

verejnosťou za rok 2014 v telocvični pri Základnej škole. 

 Kontrola za prechodné ubytovanie v súkromí za rok 2014. 

 Kontrola spotreby pohonných hmôt.  

 Kontrola inventarizácie pokladničnej hotovosti v zmysle § 29 Zákona č. 

431/2002 Z. z. o účtovníctve a v znení neskorších zmien a doplnkov. Všetky 

pokladnice vedené na OÚ. 

 Kontrola dodávateľských a odberateľských faktúr za rok 2014 (kontrola stále 

prebieha a bude ukončená v roku 2016. 

 

B)  Ostatné kontroly: 

 

 Kontrola vybavovania sťažností za r. 2015. V roku 2015 bola riešená jedna 

anonymná sťažnosť v MŠ. 

 Kontroly plnenia uznesení OZ za r. 2015 – boli vykonávané priebežne počas celého 

roka vždy na začiatku rokovania každého OZ. 

 Správne a zmierovacie konania – v roku 2015 boli riešené 3 konania, ktorých 

záverom boli prijaté opatrenia. 

 

C)  Mimoriadne kontroly:  

 

 Preverenie poistných zmlúv uzatvorených obcou Lúčky. Kontrola vykonaná na 

základe odporučenia finančnej komisie zo dňa 24. februára 2015. 

 Zistenie počtu nevyčerpaných dovolenkových dní z minulého obdobia. Kontrola 

vykonaná na základe Uznesenia č. 5/2015 E/2 obecného zastupiteľstva v Lúčkach zo 

dňa 16. 4. 2015.  

 Sumarizácia áut a techniky na Obecnom úrade Lúčky. Kontrola vykonaná na základe 

Uznesenia č. 5/2015 E/2 Obecného zastupiteľstva v Lúčkach zo dňa 16. 4. 2015.  

 Hospodárenie šachového oddielu v roku 2014. Kontrola vykonaná na základe 

z Uznesenia č. 21/2015 II Obecného zastupiteľstva v Lúčkach zo dňa 12. 6. 2015. 

 Rozúčtovanie organizácie Drobné prevádzky a ČOV na samostatné analytické 

účty. Správa hospodárenia ČOV a DP vyhotovená na základe uznesenia č. 5/2015 

zo dňa 16.4.2015 evidovaním pod poradovým číslom E/1: 
 Vykonanie dozoru u prevádzkovateľa výherných hracích automatov. Dozor 

vykonaný na základe poverenia starostu obce zo dňa 18.12.2015 podľa zákona č. 

171/2005  Z. z. o hazardných hrách a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov. 

 



Kontrolné zistenia vyplývajúce z vykonaných kontrol možno rozdeliť do nasledovných 

oblastí. Kontrolné zistenia, týkajúce sa porušenia: 

 Zákona č. 523/ 2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy v z.n.p. 

 Zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v z.n.p. 

 Zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve v z.n.p. 

 Zákona č. 502/2001 Z. z. o finančnej kontrole a vnútornom audite a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v z.n.p. 

 Zákona č. 311/2001 Z. z. Zákonník práce v z.n.p. 

 Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

 Zákona č. 283/2002 Z. z. o cestovných náhradách v z.n.p. 

 VZN 4/2013 o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov rozpočtu Obce 

Lúčky. Článok 4 bod 8 VZN 4/2013.  

 

 

D) Ostatné činnosti: 

 

 pravidelná účasť na zasadnutiach finančnej komisie  

 pravidelná účasť na zasadnutiach obecného zastupiteľstva 

 

 

D) Spracované a predložené ďalšie materiály pre OZ: 

 

V priebehu hodnoteného obdobia roka 2015 boli samostatne vypracované 

a predložené obecnému zastupiteľstvu : 

 

 Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2014. 

 Stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2014. 

 Stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu rozpočtu obce na roky 2016-2018. 

 

V priebehu roka 2015 som sa zúčastnila v mesiaci apríl a november Odborných konferencií 

hlavných kontrolórov miestnej a regionálnej samosprávy. 

 

V rámci preventívnej funkcie kontrolnej činnosti a v snahe predchádzať vzniku kontrolných 

zistení, v rámci ukončených kontrol a v prípade záujmu zo strany kontrolovaných subjektov:  

 spolupracujem pri spracovaní opatrení, ktoré majú prijať na odstránenie zistených 

nedostatkov,  

 poskytujem metodiku k predmetu vykonanej kontroly,  

  upozorňujem na prijatie nových všeobecne záväzných právnych predpisov, resp. na 

ich novelizáciu, najmä ak sa týkajú výkonu ich činností. 

 

 

V Lúčkach, dňa 28. januára 2016 

 

 

Spracovala: Marta Bočeková, HK obci 

 
  
 


